
 
Az ANTROMEDICART Egyesület Ügyvivő testületi ülése 2014. február 25-én 

 
A solymári ügyvivő testületi megbeszélésen áttekintették a következő éves közgyűlés napirendjének pontjait, és alapos 
megbeszélést folytattak a közgyűlésen előterjesztendő ügyvivő testületi beszámolóról. Ebben alapvetően az új képzésről 
lesz szó. A hallgatók száma az első képzési ciklushoz képest kevesebb, ugyanakkor a hallgatók agilisabbak. Ennek 
jellemzésére a képzés hivatalos hétvégéin kívül külön tanulócsoportok alakulnak/alakultak egyrészt Steiner bizonyos 
műveinek tanulmányozására, illetve a gyógyeuritmia megismerésére.  Az oktatás koncentráltabb, érettebb, a metodika, 
didaktika kiérlelt, ezért a haladás is tempósabb.   
Felmerült az alapképzés és a továbbképzés egyesületen belüli szétválasztása is. Lehetségesnek tűnik témaspecifikus 
hétvégék megszervezése a népbetegségekről, szervrendszerekről, eljárásokról stb. A nemzetközi elvárásokhoz igazodva a 
mentorrendszer kidolgozása is szükséges. Az egyesülethez befolyt adományok a képzés pénzügyi stabilitását megnövelték, 
lehetőséget biztosítanak hatékonyabb PR-munkára, a következő képzés előkészítésére, nyári táborokra.  
A pályázati lehetőségek kapcsán elemezték a mostani helyzetet, és megállapították, hogy a jelenleg éppen futó uniós 
pályázatokhoz nem tudunk kapcsolódni, ugyanakkor fel kell készülni az újabb pályázati kiírásokra; ezekhez előre terveket, 
koncepciókat kellene készíteni, hogy kéznél legyenek, amikor a lehetőségekkel találkozunk. Ez több évre vonatkozó 
tervezést igényel, amihez máris hozzá kell látnunk.   
 


